
PROTOKÓŁ   Nr   XXXVIII/2014
z  posiedzenia  Rady  Gminy  Wijewo odbytego w dniu

11   marca   2014 r.
====================================================

W  posiedzeniu  udział  wzięli  :
Członkowie rady zgodnie z listą  obecności.   
                                                            Lista obecności stanowi zał. Nr 1
oraz 
Sołtysi zgodnie z lista obecności. 
                                                            Lista obecności stanowi zał. Nr 2
Zaproszeni goście zgodnie z listą
                                                            Lista stanowi zał. Nr 3.

Porządek posiedzenia :

1. Otwarcie
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Interpelacje radnych.

   4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym.
5.  Podjecie uchwał w sprawie :
         1/  zaliczenia ciągu dróg wewnętrznych do kategorii drogi gminnej
         2/  zbycia nieruchomości gruntowych w Potrzebowie, 
         3/  zbycia nieruchomości gruntowych w Potrzebowie
         4/  zbycia nieruchomości gruntowej składającej się  z działek geodezyjnych nr 658/43 
              i 658/45 w Wijewie,
         5/   zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej w Radomyślu, 
         6/  bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo 
              własności nieruchomości oraz warunków jej udzielania,
         7/   ustalenia wynagrodzenia  dla Wójta Gminy Wijewo,
          8/  zmiany uchwały RG Wijewo Nr III/7/10 w sprawie ustalenia zasad przysługiwania diet 
              za prace w organach Rady Gminy Wijewo.
         9/  uchylenia uchwały RG Wijewo Nr XXXV/256/2013 z dnia n09 grudnia 2013 r.
       10/   zmian w budżecie gminy na 2014 rok,
       11/ przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
             zwierząt na terenie gminy Wijewo”
6. Zapytania i wolne wnioski.
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8. Zakończenie.

Ad. pkt. 1

Obradom  XXXVIII  Sesji  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Wijewo  Pan  Stanisław 
Kasperski. Na wstępie powitał obecnych na sali członków rady, sołtysów oraz zaproszonych gości. 
Przewodniczący obrad przedstawił  proponowany porządek obrad.  Wobec braku uwag i  innych 
propozycji zmian poddał porządek obrad pod głosowanie, który został przyjęty jednogłośnie.
Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  na  15  radnych  obecnych  jest  13  wobec  czego 
podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad. pkt. 2

Przewodniczący obrad stwierdził, że protokół z poprzedniego posiedzenia odpowiada przebiegowi 
obrad i zawiera wszystkie tematy jakie były poruszone. Wobec powyższego zaproponował,  aby 
protokół z poprzedniego posiedzenia przyjąć bez czytania.
Do złożonej propozycji nie wniesiono uwag.
Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęty został  bez czytania – jednogłośnie.



Ad. pkt. 3

Radny Pan Henryk Rygusik –poinformował zebranych, że po zebraniu spółki wodnej w 
Potrzebowie ustalono stan kasy i zapłacono należność za czyszczenie rowu określona dla wsi 
Potrzebowo.

Ad. pkt. 4

Sprawozdanie z pracy Wójta i urzędu w okresie miedzysesyjnym  złożył Wójt Pan Ireneusz Zając: 
23.01 – spotkałem się z Nadleśniczym Panem Ryszardem Łopusiewiczem  w sprawie wniosku jaki 
Nadleśnictwo skierowało pismo do urzędu a dotyczyło przekazania niektórych dróg gminnych na 
ich rzecz. Wiele z tych dróg jest nam zbędne a przylegają do lasów lub łąk. Padła propozycja aby 
skorzystać z okazji i zamienić te drogi na  dukt dojazdowy do Przylesia. Obecnie droga dojazdowa 
do wsi  stanowi  własność lasów przekazana gminie w użytkowania na 20 lat.  Wszelkie zmiany 
własnościowe mogą odbyć się wyłącznie za zgoda rady.
24.01 – odbyła się narada podsumowująca działalność Komendy Miejskie OSP w Lesznie ,
    -  odbyło  się  pożegnanie  Komendanta  Miejskiego  Policji  w  Lesznie  Kasińskiego,  który 
przechodzi do Kościana. Nowym Komendantem został  Piotr Leciejewski.
    - na zaproszenie Starosty Wolsztyńskiego uczestniczyłem w podsumowaniu  roku gospodarczo, 
ekonomiczno kulturalnego powiatu. Na spotkaniu prezentowała swój dorobek Gmina Przemęt.
27.01 – wspólnie z NFOZ ustaliliśmy datę  18 marca br. jako termin wydawania na terenie gminy 
numerów ZIP (Zintegrowanej Informacja Pacjenta).
   - odbyło się zebranie jednostki OSP w Brennie,
28.01 – w urzędzie pełnił dyżur Poseł Łukasz Borowiak,
30.01 – odbył się konwent wójtów, burmistrzów . Gospodarzem spotkania był Starosta. Głównym 
tematem  była  sprawa  6  latków  w  szkole.  Obchody  powiatowe  Powstania  Wielkopolskiego 
w Kąkolewie.
  -  w  godzinach  popołudniowych  odbyło  się  spotkanie  osób  realizujących  inwestycje  budowy 
kanalizacji w Wijewie. Omówiono rozwiązanie bieżących problemów.
31.01  –  gościłem  delegacje  Rady  Sołeckiej  z  Potrzebowa  w  sprawie  partycypowania  Rady 
Sołeckiej w utwardzeniu placu przed Domem Kultury w Potrzebowie. 
 - odbyło się zebranie sprawozdawcze OSP w Wijewie,
01.02 – odbył się Bal Wójta , Wójt podziękował za udział i przyjęte zaproszenia,
03.02 – zgłosiła się Firma „KOWALIK”, która zaproponowała  nowy sposób pozyskiwania ciepła 
geotermicznego. Idea i technika  warta uwagi. Technologia jeszcze trochę droga.
04.02  –  na  zaproszenie  Wójta  Gminy  Przemęt  Pani  Doroty  Gorzelnika  odbyło  się  spotkanie 
w sprawie  zmiany  Statutu  Przemęckiego  Parku  Krajobrazowego.  Zmiany  mają  dotycząca 
udostępnienia jezior wszystkim wodniakom i dopuszczenie do pływania łodzi z napędem silnikiem 
spalinowym.  W  posiedzeniu  uczestniczył  Dyrektora  Zespołu  Parków  Krajobrazowych  Pana 
Łakomca.
06.02  –  Minister  Infrastruktury  podpisał  umowę  na  dofinansowanie  projektu  pn.  Partnerstwo 
Obszaru  Funkcjonalnego  „Aglomeracja  Leszczyńska”.  Gmina będzie  ponosić  koszty  udziału  w 
projekcie tylko wówczas gdy projekt dotyczy naszej gminy.
07.02  –  odbyło  się  spotkanie  Starosty,  Kier.  ZDP,  Wójta  Włoszakowic  i  mojej  osoby  gdzie 
omówiono trasę drogi szybkiego ruchu łączącej Gminy Wijewo i Włoszakowice z droga S-5.
10.02 – z powodzeniem szukaliśmy właściciela psa, który okazał się nie być bezdomnym,
13.02 – odbyło się szkolenie Wójtów Burmistrzów i Prezydentów w  temacie zarządzania oświatą,
17.02  –  odbyło  się  kolejne  spotkanie  ze  Starosta  Leszczyńskim,  który  przedstawił  wstępna 
propozycje remontu drogi z Wijewa do Brenna oraz z Brenna do Włoszakowic. Realizacja tego 
zadania jest przewidziana na 21 mil. zł. W 2014 roku maja być sporządzane plany.
18.02 – zakończyła się szczegółowa kontrola wykorzystania dotacji udzielanych przez Wojewodę 
na zadania realizowane przez gminę. Kontrola wypadła  pozytywnie,
19.02 – zgłosili się członkowie zespołu jazzowego z prośba  o  wskazanie lokalu na próby zespołu,
20.02 – odbyła się Sesja Rady Powiatu Leszczyńskiego,
21.02 – odbyły się obchody 10 lecia nadania imienia Powstańców Wielkopolskich Zespołowi Szkół 
w Brennie. Wójt podziękował za zorganizowanie wspaniałej uroczystości.



24.02  –  odbyło  się  spotkanie  w  sprawie  rekrutacji  do  przedszkola  i  szkoły.  Mamy  problemy 
lokalowe, brakują nam 2 klasy.  Wójt zapewnił, że zostanie zrobione wszystko aby nie było trzeba 
wprowadzać drugiej zmiany,
26.02  –  odwiedził  nas  Kierownik  Oddziału  ZDW  w Nowym  Tomyślu  Pan  Ryszard  Nowaczyk. 
Wyjaśnił powody odkładania remontu 305. Zapewnił o wymianie lustra na skrzyżowaniu w Wijewie.
26. 02 – odbyło się w Szkole Podstawowej w Wijewie spotkanie z rodzicami pierwszoklasistów. 
Organizatorem  była  szkoła  na  polecenie  Kuratorium  Oświaty.  Celem  spotkania  miało  być 
nakłonienie rodziców do posłania dzieci 6 letnich do szkoły.
27.02 – odbył  się  Konwent  Wójtów.  Gospodarzem spotkania był  Prezydent  Leszna.  Spotkanie 
poświecone było partnerstwu obszaru funkcjonalnego Aglomeracji Leszczyńskiej.
   - odbyło się zebranie jednostki OSP w Zaborówcu
28,02 – odbyło się na terenie gminy Forum Rolnicze w którym uczestniczył przedstawiciel gminy,
   - osobiście uczestniczyłem w spotkaniu w Przemęcie na temat zmiany statutu Przemęckiego 
Parku Krajobrazowego.
3-4.03  –  RIO  w  Poznaniu  szkoliła  Wójtów,  Burmistrzów  i  Prezydentów  z  tematu  dyscypliny 
budżetowej.
05.03 – odbyło się spotkanie prezesów klubów sportowych BRENEWIA i WILGA,
   - odbyło się posiedzenie wspólne Komisji Rady Gminy Wijewo,
06.03 – na sesja MZWIKW we Wschowie ustalono cenę wody i ścieków,
07.03  –  odbyła  się  uroczystość  poświecenia  nowego  samochodu  strażackiego  jaki  zakupiła 
jednostka OSP w Brennie.

Ad. pkt. 5

1/  projekt uchwały w sprawie zaliczenia ciągu dróg wewnętrznych do kategorii drogi gminnej 
     przedstawił przewodniczący Ady Gminy Pan Stanisław Kasperski.
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.
Uchwała   Rady  Gminy  Wijewo  Nr  XXXVIII/  273  /  2014  w  sprawie  zaliczenia  ciągu  dróg 
wewnętrznych do kategorii drogi gminnej podjęta została jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik Nr  4  do protokołu.

2/  projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowych w Potrzebowie, przedstawił 
     przewodniczący obrad.
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski – wyjaśnił,  że projekt dotyczy działki usytuowanej za 
remizą  OSP  w  Potrzebowie  przy  posesji  P.  Piasnego,  który  zawnioskował  o  jej  kupno  na 
poszerzenie gospodarstwa.
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.
Uchwała  Rady Gminy Wijewo Nr XXXVIII/ 274 / 2014 w sprawie zbycia nieruchomości gruntowych 
w Potrzebowie podjęta została jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik Nr  5  do protokołu.

 3/  projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowych w Potrzebowie przedstawił 
      Przewodniczący Rady.
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.
Uchwała  Rady Gminy Wijewo Nr XXXVIII/ 275 / 2014 w sprawie zbycia nieruchomości gruntowych 
w Potrzebowie podjęta została jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik Nr  6  do protokołu.

 4/  projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej składającej się  z działek 
     geodezyjnych nr 658/43 i 658/45 w Wijewie przedstawił Przewodniczący Obrad.
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski – wyjaśnił, że są to działki o powierzchni 27 i 18 m 2 
położone w sąsiedztwie Kawiarni „Kaffe Latte” w Wijewie.
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.
Uchwała  Rady Gminy Wijewo Nr XXXVIII/ 276 / 2014 w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej 
składającej się  z działek geodezyjnych nr 658/43 i 658/45 w Wijewie podjęta została jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik Nr  7  do protokołu.



 5/   projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej w Radomyślu 
       przedstawił Przewodniczący Pan Stanisław Kasperski.
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski – poinformował, że jest to część działki rolnej którą   jest 
zainteresowany Pan Tadeusz Walkowski na działalność pszczelarską.
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.
Uchwała  Rady Gminy Wijewo Nr XXXVIII/ 277 / 2014 w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej w Radomyślu podjęta została jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik Nr  8  do protokołu.

6/  projekt uchwały w sprawie bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania 
     wieczystego w prawo własności nieruchomości oraz warunków jej udzielania przedstawił 
    Przewodniczący Obrad.
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski – wyjaśnił,  że każdy użytkownik wieczysty ma prawo 
wystąpić  z  wnioskiem  o  przekształcenie  prawa  użytkowania  wieczystego  we  własność. 
Proponujemy  bonifikatę  wysokości 10 % ceny pod warunkiem zapłaty w jednej racie.
Wójt Pan Ireneusz Zając – każdy użytkownik wieczysty może zwrócić  się z wnioskiem o takie 
przekształcenie.  Uważam,  że w każdym podobnym  przypadku  będziemy stosować  taka sama 
bonifikatę.
Radny  Pan  Radosław  Zamiatała  –  czy  zapis  wnioskodawcy  musi  mieć  taka  formę  jak  jest 
określona w projekcie uchwały.
Wójt Pan Ireneusz Zając – taki zapis wynika z ustawy o ochronie danych osobowych
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.
Uchwała   Rady  Gminy  Wijewo  Nr  XXXVIII/  278  /  2014  w  sprawie  bonifikaty  od  opłaty  za 
przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości oraz warunków 
jej  udzielania podjęta  została  jednogłośnie  1  głosami  (zainteresowany  nie  uczestniczył  w 
głosowaniu).
Uchwała stanowi załącznik Nr  9  do protokołu.

7/  projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia  dla Wójta Gminy Wijewo przedstawił 
     Przewodniczący Rady Gminy.
Pani Maria Nowicka – jako kadrowa wyjaśniła, że od początku obecnej kadencji tj. przez 4 lata 
Wójt nie otrzymał żadnej podwyżki w stosunku do wynagrodzenia jakie zostało ustalone na koniec 
poprzedniej kadencji. Podwyżce podlega płaca zasadnicza i funkcyjne.
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.
Uchwała  Rady Gminy Wijewo Nr XXXVIII/ 279 / 2014 w sprawie ustalenia wynagrodzenia  dla 
Wójta Gminy Wijewo podjęta została jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik Nr 10  do protokołu.

8/  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały RG Wijewo Nr III/7/10 w sprawie ustalenia zasad 
     przysługiwania diet za prace w organach Rady Gminy Wijewo przedstawił Przewodniczący 
    Obrad.
Wójt Pan Ireneusz Zając -Sąd Najwyższy stwierdził, że przedstawiciele gmin niesłusznie otrzymują 
diety ponieważ jest to zakład wykonujący zadania na rzecz gminy. Wszystkim delegowanym do 
takich organów delegacje będzie płaciła gmina na podstawie niniejszej uchwały.
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.
Uchwała  Rady Gminy Wijewo Nr XXXVIII/ 280 / 2014 w sprawie zmiany uchwały RG Wijewo 
Nr  III/7/10  w sprawie  ustalenia  zasad  przysługiwania  diet  za  prace  w organach  Rady  Gminy 
Wijewo podjęta została jednogłośnie przy jednym, głosie wstrzymującym.
Uchwała stanowi załącznik Nr  11 do protokołu.

9/  projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały RG Wijewo Nr XXXV/256/2013  z dnia 09 grudnia 
    2013 r przedstawił Przewodniczący Obrad.
Dyrektor GOK Pani Agnieszka Jurgawka – wyjaśniła, że zrezygnowano z organizacji WIJEWIADY 
trwającej 2 dni ponieważ przesunęły się terminy  rozpatrzenia wniosków o dofinansowanie. Istnieje 
możliwość, że wyłożymy swoje pieniądze a nie otrzymamy zwrotu co byłoby niedobre do budze4tu 
GOK.  Zaplanowana kwotę na WIJEWIADĘ wykorzystamy na budowę siłowni w parku.
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.



Uchwała  Rady Gminy Wijewo Nr XXXVIII/ 281 / 2014 w sprawie uchylenia uchwały RG Wijewo Nr 
XXXV/256/2013  z dnia 09 grudnia 2013 r podjęta została jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik Nr  12  do protokołu.

10/   projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok przedstawił Przewodniczący 
       Rady Gminy.
Skarbnik Pani Elżbieta Wolnik – poinformowała, że projekt obejmuje zmiany w budżecie dotyczące 
zwiększenia dochodów i wydatków w kwocie 7 600 zł. oraz zmiany zał. Nr 4 kwoty dotacji 
udzielanych dla jednostek sektora finansów publicznych.
Zmiana dochodów dotyczy otrzymanych dochodów z lat ubiegłych, opłat z tytułu upomnień, 
zwróconej dotacji niewłaściwie wykorzystanych przez OSP.
Zmiany wydatków dotyczą: zwiększenia kwot na opłaty z tytułu zajęcia pasa drogowego,  zakupu 
paliwa dla Policji, zmniejszenia kwoty obsługi kredytów i pożyczek, zwiększenia kwoty na zakup 
materiałów w Przedszkolu, zwiększenia dotacji przedmiotowej dla GOK.
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.
Uchwała  Rady Gminy Wijewo Nr XXXVIII/ 2782 / 2014 w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2014 rok podjęta została jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik Nr  13  do protokołu.

11/ projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
      zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Wijewo” przedstawił 
      Przewodniczący RG.
Zastępca Wójta Pan Janusz Chodorowski – wyjaśnił, że podjęcie takiej uchwały jest wymogiem 
ustawowym,  treść  programu nie  uległa  zmianie.  Projekt  nie  otrzymał  akceptacji  Powiatowego 
Lekarza Weterynarii,  które wymaga podpisania umowy z lekarzem weterynarii  na 24 godzinna 
opiekę, która kosztuje miesięczni ok. 800 zł.
Radny  Pan  Radosław  Zamiatała  –  zwrócił  się  z  zapytaniem  czy  grożą  gminie  konsekwencji 
z powody braku takiej umowy.           
Wójt  Pan  Ireneusz Zając  -   mamy podpisana  umowę  na  odbiór  zwierząt  padłych  oraz  udział 
w budowie  i  wykupione kojce  w schronisku w Henrykowie.  Podpisanie  umowy na całodobowa 
opiekę  nad  zwierzętami  nie  zwalnia  gminy  z  kosztów  leczenia  chorego  zwierzęcia.  Dlatego 
zrezygnowaliśmy z podpisania takiej umowy.
Do treści projektu nie wniesiono poprawek.
Uchwała  Rady Gminy Wijewo Nr XXXVIII/ 283 / 2014 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  gminy  Wijewo” 
podjęta została jednogłośnie.
Uchwała stanowi załącznik Nr  14  do protokołu.

Ad. pkt. 7.

Przewodniczący Obrad przedstawił:
1/  treść pisma jakie skierował do RG Główny Inspektor Ochrony Środowiska w sprawie wielkości 
oddanych śmieci i ścieków w 2012 roku przez gminę Wijewo. Stwierdził w swoim piśmie, że gmina 
oddaje 66 % ścieków a gdzie podziały się pozostałe.
Wójt Pan Ireneusz Zając  - będziemy zmuszeni udzielić odpowiedzi podając sposób rozwiązania 
tego problemy. Budowa oczyszczalni ochroni nas przed konseklwencjami.
Radna  Pani  Urszula  Miksza  –  ważne  jest  posiadanie  umowy na odbiór  śmieci  i  ścieków czy 
miejsce wywożenia i ich utylizacji.
Wójt Pan Ireneusz Zając – ważna jest umowa podpisana z odbiorcą, gdzie jest to utylizowane cz 
na terenie gminy czy poza nią nie jest istotne.
2/  pismo  kierownika  SANATIO w  sprawie  remontu  dachu  oraz  ocieplenia  budynku  będącego 
własnością gminy na ul. Lipowej.
Wójt Pan Ireneusz Zając -  w budżecie nie mamy zaplanowanych środków. Jeśli  zostanie coś 
z planowanego zadania budowy parkingu to naprawimy dach w tym roku.

Radna Pani  Urszula Miksza – zwróciła  się  z  zapytaniem o sposób podziału  dzieci  w klasach 
pierwszych. Czy jak dotychczas według miejscowości czy według wieku.



Dyrektor Sz.P. Pan Andrzej Siekierski – dzieci do I klasy jest tyle, że będziemy zmuszeni utworzyć 
4 klasy. Będziemy starali się aby różnice wiekowe nie były zbyt duże.

Radny Pan Alojzy Wolniczak zwrócił się z zapytaniem o umocowanie podjazdu dla rowerów przy 
    ścieżce rowerowej w Wijewie, zaproponował przy tej okazji załatanie dziury jaka powstała przed 
    mostem na drodze na Ostrów .
Radny Pan Edwin Wojciech -  przypomniał o wniosku dotyczącym naprawy dziury na ul. Lipowej,
Radny pan Radosław Zamiatała  zwrócił się z zapytaniem o:
1/ dalsze losy sprawy odszkodowania za mienie kościelne,
2/  prawo  własności  terenu  na  którym  jest  wybudowana  przepompownia  pomiędzy  Brennem 
a Wijewem,
3/ na jakim etapie jest budowa parkingu przy ośrodku zdrowia,
4/ kiedy mieszkańcy ul. Zachodniej mogą spodziewać się  włączenia lamp ulicznych,
Radny Pan Sławomir Zając  zwrócił się z pytaniem o:
1/ na jakim etapie przygotowań jest projekt budowy wodociągu na Orzeszynach w Zaborówcu,
2/ kiedy zaświecą lampy na ul. Tartacznej,
Sołtys  Pani  Barbara  Wojciech  –  zwróciła  się  z  propozycja  rozdzielenia  licznika  wody 
przynależnego do WDK w Potrzebowie.  Obecnie znajduje się w jednej  studzience z licznikiem 
sklepu. Budowa utwardzenia przy sali byłaby okazja do jego przeniesienia w inne miejsce.
Sołtys Pani Marzanna Daleka – zwróciła się:
1/  o zgłoszenie potrzeby naprawy drogi powiatowej  Brenno Miastko.  Powstałe po zimie dziury 
wymagają uzupełnienia, 
2/  stwierdziła,  że informacja o Funduszu Sołeckim jest zbędna ponieważ jest  to tylko zachęta, 
która nie zostanie zrealizowana,
Sołtys Pan Marian Białas – zwrócił się z wnioskiem o;
1/ wyrównanie drogi do Lginie,
2/  wyrównanie   drogi  i  przycięcie  krzewów  na  ul.  Staroleszczyńskiej,  głównie  na  odcinku  od 
zakrętu aż na wzniesienie.

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że przedłożone informacje na temat Funduszu Sołeckiego 
maja służyć do dyskusji na następnym posiedzeniu komisji , które zaplanowaliśmy na 26.03 i gdzie 
będzie  omawiana  kwestia  utworzenia  lub  nie  FS.  W  przypadku  uwożenia  takiego  funduszu 
niezbędne będzie  dokonanie zmian w statutach sołectw.

Ad. pkt.  8

Na zadane pytania odpowiedzi odpowiedział Wójt Pan Ireneusz Zając:
1/ w przeszłości dziury na drogach gminnych kleił SKR. Poczekamy aż powiat będzie naprawiał 
drogę do Miastka  i inne to poprosimy o trochę masy na załatanie dziur na naszych drogach,
2/ postępowanie jest w trakcie, odbyły się 2 posiedzenia, nie wskazano podmiotu, który będzie 
zobowiązany do uiszczenia odszkodowania,
3/  przepompownia  jest  wybudowana  na  terenie  GS,  na  jej  usytuowanie  otrzymaliśmy  zgodę 
Prezesa za co jesteśmy wdzięczni. Prawo użytkowania zostanie uregulowana prawnie. Jesteśmy 
zainteresowani kupnem tego terenu.
4/  budowa  parkingu  przy  Ośrodku  Zdrowia  jest  na  dobrej  drodze.  Mamy  zapewnienie  o 
dofinansowaniu  i  zabezpieczone  środki  w budżecie.  Po ogłoszeniu  przetargu musimy zburzyć 
istniejące garaże, parking będzie na 18 stanowisk i 3 dla inwalidów.
5/ sprawa terminu włączenia oświetlenia nie jest zależna od nas. Do energetyki zostały złożone 
wszystkie dokumenty. Czekamy na zalicznikowanie linii. Podobna sytuacja jest w Zaborócu na ul. 
Tartacznej. ENE ma czas do 9 miesięcy.
6/ na wodociąg na Orzeszynach mamy częściowo zrobiony projekt. Nie ma jednak w budżecie 
pieniędzy. Na budowę potrzeba 60 tys. zł.
Najpilniejsza sprawa jest odnowienie budynku szkolnego w Wijewie aby 6 latki poszły do szkoły z 
radością i naprawa dachu na WDK w Wijewie aby nie zaciekał.
7/ do Zaborówcu wyślemy naszych pracowników aby uzgodnić z sołtysem zakres prac.
8/ droga do Lginia  po stronie Wschowy jest w znacznie gorszym stanie. Droga ta dla  Wschowy 
nie jest priorytetem.



9/  proszę  zapoznać  się  z  materiałami  skonsultować  z  innymi  i  zdecydujemy  na  następnym 
posiedzeniu, komisji,
10/ jeśli studzienka z licznikiem przeszkadza to należy to zgłosić i zmienić przed utwardzeniem 
placu.
Pan Wójt poinformował, że zebranie wiejskie rozpoczniemy w tygodniu od 24 marca 2014 roku.

Radna Powiatu  Leszczyńskiego Pani  Genowefa  Zielnica   -  poinformowała,  że zaproponowano 
zmianę  zadania  z  remontu  drogi  Brenno  Zaborówiec  na  utwardzenie  ul.  Staroleszczyńskiej. 
Niestety został przeprowadzony przetarg i ze względu na to nie można zmienić WPF.
Cena kosztorysowa remont drogi Wijewo Włoszakowice obliczono na 17 do 20 milionów.
Radny pan Alojzy Wolniczak – zaapelował o posprzątanie rowów,
Pani Genowefa Zielnica – mnóstwo śmieci leży w rowach przy polach, podczas koszenia rowów 
dochodzi do wielu uszkodzeń. Jest apel do rolników aby sprzątali przy swoich polach.
Radny Pan Sławomir Zając – stwierdził, że gdyby rowy były koszone 4 razy nie byłoby wysokich 
traw i ludzie ni wyrzucali by śmieci ponieważ byłoby widać,

Ad. pkt. 9

Przewodniczący  obrad  uznał  porządek  posiedzenia  za  wyczerpany.  Podziękował  za  udział 
i zakończył obrad.

                  
                                                   Przewodniczący

                                                       Rady Gminy Wijewo

                                                       Stanisław Kasperski


